
苏黎世财产保险（中国）有限公司公众和产品责任保险（以事故发生为基础）附加附加被保

险人条款（产品责任部分） 

 

双方在此宣布和约定，自      年      月    日 00:00开始，以下实体将增加为本保险单的附加被保险人，

但仅限该实体对在其正常业务活动中发生的、完全因被保险产品导致的人身伤害和财产损失的赔

偿责任，且条件是本保险适用于由被保险人在中国生产并出口到承保地区的被保险产品。 

附加被保险人：【    机构名称      】 
 
 
Additional Insured Clause (PDL Section) 
 
It is hereby declared and agreed that with effect from 00:00 hours on XXX, this policy is extended to cover 
the following entity as an Additional Insured, but the entity is Additional Insured only with the respect to his 
liability for damages for bodily injury or property damage arising solely in connection with the insured's 
product in the regular course of  his business and only if  this insurance applies to such insured's product which 
is originally manufactured in China by the Insured and exported to the territory covered. 
 
Additional Insured: 

【Entity Name】 

 
 

 


